
 
 

Styrelsemöte 4 - 2022 
 

När: tisdagen den 19 april, 2022 
Plats: samlingslokalen, Tvetgatan 199 
 
Närvarande: 
 

Ordinarie:  
Olof Lewin (OL) 
Katarina Vallström (KV) 
Carola Bruhn (CB) 
Goran Somodji (GS) 
Thomas Andreasson, Kungälvsbostäder 
 
 
Suppleanter: 
Mirela Ahmemulic (MAH) 
Mattias Anderström (MA) 
 
Övriga: 
Björn Askenbäck (BA) 
Åsa Lindström  
 
Frånvarande: 
Gabriel Jungestrand (GJ) 
Lars Malmgren (LM) 
 
 

 

Dagordning: 
 
§1: Mötets öppnande: Ordförande hälsar alla välkomna.  
 
§2: Val av justerare: Mattias Anderström.  
 
§3: Föregående protokoll: Inga kommentarer. 
 
§4: Rapporter/skrivelser: Inga rapporter/skrivelser har inkommit till styrelsen.  
 
 §5: Ekonomi/budget/årsbokslut:  



 
 
§6: Styrelsens arbetsuppgifter 

o Grönområden –  
o Planteringar – Vi väntar fortfarande på ommålning av de större krukorna. 
o Lekplatser – Se över samtliga lekplatser gällande säkerhet.  
o Parkering och gångytor –  
o Allmän ordning –  

 
§7: Pågående arbeten/utförda arbeten 
 
* Se om möjligheten att lägga någon form av sten på gångbanan till busshållplatsen. Ligger på 
kommunens mark, Kattis kollar godkännande av detta.  
 
* Iordningställande av ”ormbacken” pågår fortfarande.  
 
* När vi får in offert kring dränering av området kring tennisplanen sammanställer vi en 
projektgrupp för att arbeta med vilka aktiviteter vi skall möjliggöra i området.  
 
* Beslut: Nya översikts/plan-skyltar över området är beställda, totalt 14 500 kronor.  
 
* Beslut: Sedum läggs vid mur, Ormbacken.  
 
* Beslut: Linjemassa på parkeringsplatserna i stället för målning.  
 
* Tennisplanen och området omkring – kan bli ett bra område. Dränering krävs på hela området, 
inkl. ytan som används vid fotbollsplanen. Hur får vi ytan funktionell? 
Projektgrupp: Mattias, Goran, Kattis och Åsa tittar på möjligheten om ytan.  
 
 
§8: Övriga frågor 
 
* Finns ett behov av att asfaltera hela området, då asfalten är undermålig.   
Arbetet kan göras först när spindlarna är bytta.  
Arbetet skulle då ske i etapper: 
Hösten 2022 – norra området. 
Våren 2023 – södra området. 
Asfalten börjar bli slitet och brunnar börjar sjunka ner.  
Total kostnad för hela området är ca 1,2 miljoner. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Årsmötet 2022, 15 juni klockan 18:00 
 
Möte med radhusrepresentanter den 10 maj. 
Björn skickar inbjudan.  
 
Se om det går att få fram skyltar gällande körning med lastbilar i området. Detta då axel-trycket kan 
bli för stort då vi har kulvertar i marken. Vilken maxvikt klarar kulvertarna? Björn kollar.  
 
Brf:en kommer att renovera korridoren och kansliet. Detta innebär en hyreshöjning av kansli-
lokalen.  
 
 
§9: Kommande möte:  
 
Kommande möten, våren 2022: 
 
Tisdagen den 17 maj 
  
 
§ 10: Avslutning.  
 
Ordförande tackar alla för dagens möte.  
 
 
Vid protokollet: 
 
 
……………………………………………………………….. 
Katarina Vallström, sekreterare  
 
 
 
…………………………………………………………………                         
Mattias Anderström, justerare                                                         
 
 
 
………………………………………………………………… 
Olof Lewin, ordförande  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


